
 
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Petrovice, konaného dňa  16.9.2015 
 
Prítomní: Ing.Anton Pláňavský starosta, 
                  Brynzdiar Roman, Caránek Patrik, Harvancová Zuzana, Hulín Martin,         
                  Chlebina Štefan, Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, Žídek  Pavol 
                  Jozefa Šípková, hl.kontrolór, Daniela Balšková zapisovateľ. 
Ospravedlnená neúčasť poslancov: Hlavoň Štefan.          
Hostia:     Keblúšek Dušan.         
 
Program: 1.Otvorenie zasadnutia. 
                  2.Určenie overovateľov zápisnice. 
                  3.Voľba návrhovej komisie. 
                  4.Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutie OZ. 
                  5.Rozbor hospodárenia OcÚ v Petroviciach za I. poleok 2015.  
                  6.Rôzne.     
                  7.Diskusia. 
                  8.Návrh na uznesenie. 
                  9.Záver.     
                  
Na zasadnutie OZ boli poslanci pozvaní písomnou pozvánkou. Rokovanie viedol 
starosta obce pán  Anton Pláňavský. Hlasovanie počas rokovania verejné. 
 
K bodu 1.:  Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a prítomných poslancov 
a hostí privítal starosta obce pán Anton Pláňavský.   
 
K bodu 2.:  Za overovateľov zápisnice boli schválení   Zuzana Harvancová, Pavol 
Žídek .  
Hlasovanie za Brynzdiar Roman, Caránek Patrik, Harvancová Zuzana, Hulín 
Martin, Chlebina Štefan, Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, Žídek Pavol. Proti 0, 
zdržal sa hlasovania 0. 

K bodu 3.: Do návrhovej komisie boli schválení Štefan Chlebina, Jaroslav 
Mikoláš.  
Hlasovanie za Brynzdiar Roman, Caránek Patrik, Harvancová Zuzana,  Hulín 
Martin, Chlebina Štefan, Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, Žídek Pavol. 
Proti 0, zdržal sa hlasovania 0. 

K bodu 4.:  Na predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva poslanci 
uložili starostovi prerokovať s firmou ŠTRABAK poškodenie majetku občanov pri 



výstavbe kanalizácie a vodovodu. Starosta jednal so SEVAKOM, kde bol 
informovaný, že pri ukončovaní stavby budú občania jednotlivých úsekov 
upozornení na vznesenie pripomienok k poškodeniu majetku. Tieto 
pripomienky bude potom riešiť SEVAK s firmami, ktoré vykonávali výstavbu na 
jednotlivých úsekoch. 
-Poslanci uložili starostovi prerokovať s SSE Žilina možnosť posilnenia 
transformátora v hornej časti obce pri Hulínovi. Obec musí dať žiadosť na 
posilnenie transformátora z dôvodu zvýšenia počtu rodinných domov, že 
kapacita transformátora nie je postačujúca. 

K bodu 5.: Rozbor hospodárenia za I. polrok 2015 predložila účtovníčka Daniela 
Blašková. Plnenie rozpočtu na strane príjmov je rozpočet 788175,- €, upravený 
rozpočet 818895,- €, plnenie 439770,77, t.j. na 54%. Na strane výdavkov 
rozpočet 788175,- €, upravený rozpočet 818895,- €, čerpanie 431303,86 €, t.j. 
na 53%. Poslanci rozbor schválili.   
Hlasovanie za Brynzdiar Roman, Caránek Patrik, Harvancová Zuzana,  Hulín 
Martin, Chlebina Štefan, Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, Žídek Pavol. 
Proti 0, zdržal sa hlasovania 0. 
-Zároveň bola predložená úprava rozpočtu Rozpočtové opatrenie č. 2 úprava na 
strane príjmov 3420,- €, taktiež na strane výdavkov 3420,- €. Úpravu poslanci 
zobrali na vedomie. 
-Rozpočtové opatrenie č. 3 úprava na strane príjmov 8886,- aj na strane 
výdavkov. Úpravu poslanci zobrali za vedomie. 
-Z dôvodu prípravy na rekonštrukciu verejného osvetlenia bol daný návrh na 
úpravu rozpočtu v prípade schválenia dotácie na strane príjmov dotácia na 
rekonštrukciu VO v výške 218592,-  na strane kapitálových výdavkov 
rekonštrukcia verejného osvetlenia 218592,- €, rozpočtové opatrenie č. 4/2015. 
Poslanci rozpočtové opatrenie schválili. 
Hlasovanie za Brynzdiar Roman, Caránek Patrik, Harvancová Zuzana,  Hulín 
Martin, Chlebina Štefan, Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, Žídek Pavol. 
Proti 0, zdržal sa hlasovania 0. 
 
K bodu 6.-7.:  
-Starosta informoval prítomných o postupe výstavby kanalizácie a vodovodu 
v obci. Výstavba pokračuje vetvou na Setechov. Začali robiť od kríža pod 
Setechovom dole a na budúci týždeň druhá partia začne od križovatky 
v Petroviciach hore na Setechov. Bude uzávera cesty a to do 8,00 sa nechajú 
prejsť školské autobusy, potom bude cesta uzatvorená teda od 8,00 do 14,00, 
kedy sa otvorí zase pre autobusy a zasa sa uzatvorí o 16,00 do 19,00, potom sa 
zasa otvorí. Budú robiť aj soboty a nedele a cesta bude uzatvorená. Do konca 
októbra musí byť úsek urobený. Taktiež musia pokračovať práce na smer 



Petrovská. Začne sa s odstraňovaním asfaltov na dolnom konci, kde bude 
pristavená drtička asfaltov. 
-poslanec Pavol Žídek – na hornom konci na novej ulici pri garáž je veľká jama. 
-starosta – tieto jamy sa snažíme odstraňovať aj svojpomocne našimi 
pracovníkmi.  
-Starosta informoval poslancov o príprave rekonštrukcie verejného osvetlenia, 
kde by mala byť 70% úspora elektrickej energie a cca 15 rokov minimálna 
údržba, bola daná žiadosť na poskytnutie dotácie. Výsledky budeme vedieť 
koncom septembra. 
-Starosta – taktiež sa pripravuje zavedenie bezpečnostného kamerového 
systému do obce, taktiež výsledok či obec uspela sa dozvieme koncom 
septembra. 
- Jozef Halás, Petrovice 295 – žiadosť o reguláciu potoka zo Setechova, ktorý mu 
spôsobil poškodenia oplotenia. Pozemok okolo potoka je obecný, potok je 
v správe Lesov SR. Bola by možnosť urobiť zásyp  vypletého miesta materiálom 
z bagrovania kanalizácie, prístup len cez pozemok pána Halása. Starosta musí 
osloviť správcu toku, teda Lesy SR o súčinnosť pri riešení tohto problému. 
-Libuša Bohušová, Radlinského 97/10, Bytča – žiadosť o prijatie do zamestnania 
v ZpS, poslanci žiadosť zobrali na vedomie, žiadateľka je zapísaná do zoznamu 
žiadateľov o prijatie do pracovného pomeru. 
-Karol Bajdošík, Sídlisko 342, Veľké Rovné – žiadosť o pridelenie obecného 
nájomného bytu – poslanci žiadosť zobrali na vedomie, žiadateľ je zapísaný do 
zoznamu čakateľov na pridelenie bytu. 
-Erika Durnehová, Setechov 395, Petrovice – žiadosť o prijatie do zamestnania v  
ZpS, poslanci žiadosť zobrali na vedomie, žiadateľka je zapísaná do zoznamu 
žiadateľov o prijatie do pracovného pomeru. 
-Martin Kubica, Setechov 363, Petrovice – žiadosť o pridelenie obecného 
nájomného bytu – poslanci žiadosť zobrali na vedomie, žiadateľ je zapísaný do 
zoznamu čakateľov na pridelenie bytu. 
- poslankyňa Zuzana Harvancová – ako postupujú práce pri oprave prasknutého 
panelu na ceste v Setechove  na hornom konci. 
-starosta – taktiež túto  skutočnosť musíme riešiť so správcom potoka 
v Setechove a to sú Lesy SR, ktoré pri prvotnom jednaní tvrdili, že potok tade 
netečie. 
- poslanec Jaroslav Mikoláš – či sú v obci opatrovateľky v „teréne“. 
-starosta – obec takéto opatrovateľky nemá, sú opatrovateľky cez agentúry. 
- poslanec Jaroslav Mikoláš – na ihrisku v zase ryli diviaky, bude treba rozmýšľať 
nad výstavbou oplotenia. 
-starosta – vie sa o tom, ihneď volal poľovníkov z Bytča, ktorí nastriekali 
odpudzovače, budeme musieť situáciu so zverou riešiť zatiaľ nejakými 



elektrickými ohradníkmi, po úprave navezenej hliny, zrovnaní terénu budeme 
musieť ihrisko zamerať a oplotiť. 
-poslanec Pavol Žídek – na multifunkčnom ihrisku sú potrhané siete. 
-poslanec Jaroslav Mikoláš – keby sa deti vedeli správať, boli by siete v poriadku 
a taktiež správcovia ihrísk by mali dohliadať na ihriská. 
-starosta – ľudia sa stále sťažujú, že na ihriskách sa robí „bordel“, keď sa 
zatvoria, zase zle, že nie je voľný vstup. Starosta prejedná so správcami ďalšiu 
údržbu a správu ihrísk. 
-poslanec Štefan Chlebina – viac občanov z horného konca obce v sobotu 
dochádza do práce  a o 6,00 autobus nezachádza na horný koniec, či by sa 
nedalo s SAD vyjednať  zachádzanie autobusu ráno o 6,00 na horný koniec. 
-poslanec Štefan Chlebina – žiadosti občanov na rôzne prístrešky a drobné 
stavby na stavebnú komisiu, ako ich má komisia riešiť, keď príde k jednaniu 
tieto už sú postavené. 
-starosta – obec platí pracovníka na stavebnom úrade, drobné stavby budeme 
riešiť cez stavebný úrad.   
-poslanec Roman Bryndziar – na parkovisku pri bytovke v Setechove je 
potrebné umiestniť informáciu, že parkovisko je vyhradené pre obyvateľov 
bytovky, lebo sú situácie, že pri návšteve pohostinstva parkujú na parkovisku 
pri bytovke. 
-poslanec Partik Caránek – je potrebné osadiť na niektorých výjazdoch na 
hlavnú cestu zrkadlá. 
-starosta – vieme o týchto miestach je potrebné pri tvorbe rozpočtu počítať so 
zakúpením zrkadiel. 
-poslanec Jaroslav Mikoláš – k príprave rozpočtu na budúci rok je potrebné 
prizvať aj riaditeľku školy. 
-poslankyňa Zuzana Hrvancová – bude potrebné pristúpiť k zvýšeniu poplatku 
za materskú školu a školský klub, pripraviť nové VZN. 
- poslanec Jozef Kubica – či hasiči môžu dočerpať rozpočet, aká je situácia pri 
správe starej školy, či budovu udržiavajú hasiči, alebo niekto iný, vytvorili 
hasičské ihrisko, keď budú potrebovať pokosiť, či môžu požiadať  pracovníkov 
obce o pokosenie. 
-starosta – o budovu sa starajú hasiči, môžu si vymeniť kľúče, jeden dať na OcÚ, 
a s ihriskom pokiaľ budú pracovníci voľní, budú môcť kosiť. 
   
K bodu 8.: Návrh na uznesenie predložil pán Štefan Chlebina. 
Hlasovanie za   Brynzdiar Roman, Caránek Patrik, Harvancová Zuzana,  Hulín 
Martin, Chlebina Štefan,  Kubica Jozef, Mikoláš Jaroslav, Žídek Pavol. 
Zdržal sa 0 ,  proti 0. 
 



K bodu 9.: Starosta obce pán Anton Pláňavský –  poďakoval poslancom 
a hosťom za účasť. 

 
                                                                             ................................................... 
                                                                          Ing.Anton Pláňavský, starosta obce 

 Overovatelia: 

Zuzana Harvancová ................................................ 

Pavol Žídek               ................................................ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 



Uznesenie    

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Petrovice, 16.9.2015   

Uznesenie č. 76/2015 
Obecné zastupiteľstvo Petrovice berie na vedomie  
rozpočtové opatrenie č. 2/2015. 
 
Uznesenie č. 77/2015 
Obecné zastupiteľstvo Petrovice berie na vedomie  
rozpočtové opatrenie č. 3/2015. 
 
Uznesenie č. 78/2015 
Obecné zastupiteľstvo Petrovice berie na vedomie    informatívnu správu 
o postupe prác pri výstavbe kanalizácie a vodovodu v obci. 
 
Uznesenie č. 79/2015  
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice berie na vedomie  žiadosť o prijatie do 
zamestnania v ZpS – Bohušová Libuša, Radlinského 97/10, Bytča. 
 
Uznesenie č. 80/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice berie na vedomie žiadosť pána Karola 
Gajdošíka, Veľké Rovné 342 o pridelenie obecného nájomného bytu 
v Petroviciach.  
 
Uznesenie č. 81/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice berie na vedomie žiadosť pani  Eriky 
Durnekovej, Setechov 395, Petrovice o prijatie do zamestnania v ZpS. 
 
Uznesenie č. 82/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice berie na vedomie žiadosť pána Martina 
Kubicu, Setechov 363, Petrovice  o pridelenie obecného nájomného bytu 
v Setechove alebo v Petroviciach.  
 
Uznesenie č. 83/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice berie na vedomie informatívnu správu 
o príprave rekonštrukcie verejného osvetlenia. 
 
Uznesenie č. 84/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice berie na vedomie informatívnu správu 
o príprave inštalácie bezpečnostného kamerového systému v obci. 
 



Uznesenie č. 85/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice schvaľuje  bez výhrad Rozbor 
hospodárenia za 1.polrok 2015. 
 
Uznesenie č. 86/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 
4/2015 bez výhrad. 
 
Uznesenie č. 87/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice ukladá  starostovi obce poslať žiadosť na 
SSE Žilina o posilnenie transformátora na hornom konci obce pri Hulínovi. 
 
Uznesenie č. 88/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice ukladá  starostovi obce prerokovať so 
správcom potoka zo Setechova – Lesy SR, Pov. Bystrica – úprava brehu potoka 
pri rodinnom dome pána Jozefa Halása, Petrovice 295. 
 
Uznesenie č. 89/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice ukladá  starostovi obce riešiť so 
správcami multifunkčných ihrísk ďalší postup pri spravovaní ihrísk, zabezpečiť 
nové sieťky do bránok. 
 
Uznesenie č. 90/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice ukladá  starostovi obce prerokovať s SAD 
Žilina možnosť zachádzania autobusu v sobotu ráno o 6,00 na horný koniec 
obce. 
 
Uznesenie č. 91/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice ukladá  starostovi obce riešiť parkovanie 
pri 16 bj. Setechov. 
 
Uznesenie č. 92/2015 
Obecné zastupiteľstvo obce Petrovice ukladá  starostovi obce prizvať riaditeľku 
ZŠ s MŠ na zasadnutie OZ. 
                                                                            ................................................... 
                                                                          Ing.Anton Pláňavský, starosta 
Overovatelia: 
Zuzana Harvancová ................................................ 
Pavol Žídek               ................................................ 
 


